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U skladu sa clanom 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, obavjestavamo Vas da ce pitanje 
predsjedniku Vlade, gospodinu Spaidu u ime Posebnog kluba poslanika, na Sjednici koja je 
zakazana za 9. maj 2024. godine, postaviti ovlasceni predstavnik, poslanik Vladimir Dobricanin,

S po§tovanjem I

Jevrosima Pejovic
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Na osnovu dlana 187 i 188 Poslovnika SkupStine Cme Gore, Predsjedniku Vlade Cme Gore, 
Milojku Spaicu, postavljam sljedece pitanje:

Po§tovani gospodine Spaicu,

Koji su razlozi za neobjavljivanje rezultata popisa i kada moiemo oCekivati da 6e oni biti 
dostupni?

Obrazlozenje cu dati na sjednici, a odgovor trazim i u pisanoj formi.

VLADIMIR DOBRICANIN

POSEBAN KLUB POSLANIKA
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Broj: 01-076/24-1808/^ 
Podgorica, 07.05.2024. godine

Poseban klub poslanika 
Poslanik, g-din Vladimir Dobricanin

POSLANICKO PITANJE

Koji su razlozi za neobjavljivanje rezultata popisa i kada mozemo 
ocekivati da ce oni biti dostupni?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice,

Imajuci u vidu da sam prethodno odgovarao na slicno pitanje poslanice 
Maje Vukicevic, u prilogu pisanog odgovora dostavicu isti - detaljniji 
odgovor.

Svakako, javnosti radi - jos jednom cu ponoviti da je prema Godisnjem 
planu zvanicne statistike i Kalendaru objavljivanja statistickih 
podataka defmisano da ce se Saopstenja popisa stanovnistva, 
domacinstava i stanova 2023.godine, objavijivati sukcesivno u drugoj 
polovini 2024.godine, nakon unosa, obrade i kontrole podataka.

Osim odredenih kasnjenja prilikom imenovanja clana opozicije za puni 
sastav Komisije za pracenje uspostavljanja softvera za provjeru 
podataka (sto je nedavno zavrseno] za sada se, sve aktivnosti koje su u 
nadleznosti Uprave za statistiku, sprovede u skladu sa planiranom 
dinamikom.

S postovanjem,

PREDSJEDNIK 
mr Milojko Spajic

mailto:kabinet@gov.me


PRILOG ODGOVORU

ODGOVOR NA PITANJE POSLANICE MAJE VUKICEVIC

Uvazena poslanice,

Dozvolite prije svega da podsjetim da je odrzavanje Popisa 
stanovnistva, domacinstava i stanova bilo prvo od pitanja sa kojima je 
ova Vlada morala da se suoci na pocetku svog mandata.

Svjesni ste koliko je ovo pitanje opterecivalo javno mnjenje i kakve su 
posljedice za drzavni budzet mogle nastupiti u slucaju njegovog 
neodrzavanja. Stoga cu iskoristiti ovu priliku da jos jednom zahvalim 
svima koji su doprinijeli da dodemo do rjesenja kako bi Popis odrzali u 
planiranom roku i bez vecih poteskoca.

Imam potrebu i da istaknem izuzetno dobru pripremljenost Uprave za 
statistiku i efikasnost u prilagodavanju zahtjevima predstavnika 
opozicije i vijeca manje brojnih naroda. Takode i ovaj Dom, koji je u vrio 
kratkom roku stvorio zakonske uslove za sprovodenje Popisa.

Tako smo od neceg sto je predstavljalo politicko pitanje koje je 
opterecivalo ukupno bice Crne Gore do Popisa kao statisticke kategorije 
[sto i treba da bude) - zajednickim radom dosli za manje od dva 
mjeseca. I osim toga pokazali kako treba da se donose odluke u interesu 
gradana.

Uvazena poslanice,

Previse je intenzivno ovo pitanje opterecivalo nase javno mnjenje, pa 
stoga razumijem i Va§u zabrinutost i sumnju za potencijalne 
opstrukcije u nastavku procesa.

Ipak, Uprava za statistiku je GodiSnjim planom i Kalendarom objave 
podataka definisala period objave konacnih rezultata popisa 
stanovnistva, a to je druga polovina 2024. godine, pri cemu ce se 
sukcesivno objavljivati podaci o pojedinim karakteristikama 
stanovnistva, sto je praksa i u drugim zemljama.



Vazno je istaci da se sve aktivnosti koje su u nadleznosti Uprave za 
statistiku sprovede u skladu sa planiranom dinamikom.

S tim u vezi, ovih dana je zavrsena faza unosa podataka koja je trajala 
tri mjeseca. Slijedi faza obrade podataka koja podrazumijeva primjenu 
statistickih kontrola a koja ce trajati od dva do tri mjeseca.

Svjesni smo da je javnost najvise zainteresovana za objavu podataka o 
etnicko-kulturoloskim pitanjima i mogucnosti gradana da provjere 
vjerodostojnost ovih podataka pomocu posebno izradenog softvera, a 
sto je definisano Zakonom o izmjenama zakona o popisu stanovnistva.

Uz odredeno kasnjnje izabran je clan opozicije za puni sastav Komisije 
za pracenje uspostavljanja softvera za provjeru pomenutih podataka i 
odrzan je prvi sastanak u punom sastavu. Nadalje, do kraja nedjelje 
ocekuje se objavljivanje tendera za navedeni softver, te se nadamo da 
ovo kasnjenje nece uticati na objavu podataka.

U tom smislu iz Uprave za statistiku su me informisali da ce preduzeti 
sve aktivnosti iz domena svoje nadleznosti, kako bi se ispostovao plan 
objave podataka.

Za sada, dakle, sve ide planiranom dinamikom- a bice mi zadovoljstvo 
da u ovom formatu kroz koji mjesec govorimo i o rezultatima kao i o 
daljem planu razvoja nase zemlje koji ce se zasnovati na dobijenim 
indikatorima.


